
Referat Bestyrelsesmøde onsdag d. 24/9-18 kl. 19.30 

Deltagere: Claus Skyum, Frederik Agergaard, Tanja Bruhn og Lena Rosenlund 

Dato: 24.09.2018 kl. 19.30 – VIC 

Dagsorden  

1. Godkendelse af sidste referat  

Referatet er godkendt. 

2. Vej, sti og grønne områder 

Vi har modtaget henvendelse fra OK Nygaard ang. opbindingspæle i A og B området, da de 
står i vejen for klipning af græs, dette har vi nu fulgt op på, og det var en kommunikationsfejl, 
der var i stedet tale om, at båndet der er rundt om pælene er begyndt at gnave sig ind i træet, 
dette giver vi videre til kommunen. (Frederik) 

Ang. sti syd for Kongehøj, så er stien endnu ikke etableret, vi kontakter kommunen og hører til 
hvor langt de er med det. (Frederik) 

Der arbejdes videre med årets store projekt – midterarealet på Kongehøj. Det første der 
arbejdes på er, hvor og hvordan vi får jord til kælkebakken.  

Vi har haft sendt info om projektet ud i alle postkasser og alle husstande har haft mulighed for 
at vende tilbage med indsigelser positive/negative. 

Vi har nu gennemlæst indsigelserne positive/negative, og disse er videresendt til kommunen, 
og vi afventer nu kommunens tilbagemelding, inden vi går videre med projektet. 

3. Legepladser  

Vi har nu afholdt det årlige legepladsmøde onsdag d. 29. august 2018 på Skibelund Krat. 
Referat bliver lagt på̊̊ hjemmesiden. (Claus) 

På mødet blev der snakket om inspektionsrapporterne samt hvad de forskellige udvalg måtte 
have behov for at få drøftet.  

Der har været lidt problemer med at inspektionsrapporterne er blevet sendt til et tidligere 
bestyrelsesmedlem, dette tager vi os af så mailadressen bliver ændret hos kommunen. 
(Frederik) 

 

 



4. Events  

Der arbejdes på̊̊ følgende: 

Affaldsdag – 31. Marts 2019 

Sankt Hans 2019 med snobrød og pølser – vi mangler et sted at holde det, og vi undersøger 
reglerne herfor. ( 

5. Økonomi  

Status:  

Legepladser: 167.452 kr.  

Driftskonto: 512.904 kr.  

6. Gennemgang af post/mails  

Vi har modtaget en henvendelse fra Støtteforeningen Askov Malt, ang. deres støttefest d. 6. 
oktober 2018, de ønsker at vi lægger et opslag op på vores facebook gruppe, for at minde 
medlemmerne om festen, dette har vi valgt at sige ja til, og vi har samtidig valgt at fastsætte 
nogle kriterier til fremtidig brug. Disse er som følgende, og de vil løbende blive opdateret: 

Intet politisk formål 

Ingen økonomisk gevinst 

Henvendt til beboerne Mannehøj/Kongehøj  

Fremtidige henvendelser vil blive behandlet individuelt.  

7. Hjemmeside  

Vi fortsætter med at lægge referater og andet relevant info op på hjemmesiden, samt 
oplysninger på̊̊ bestyrelsen osv. (Claus) 

8. Facebook  

Vi fortsætter med at lægge relevant info op på̊̊ facebook. Der laves fremover opslag ved 
følgende begivenheder:  

•  Ca. 14 dage før bestyrelsesmøderne    
•  Nå̊r referater er kommet på̊̊ hjemmesiden    
•  Indkaldelse til generalforsamling  
• Anden nyttig information til grundejerne   



9. Eventuelt  

Kommunikationen med bestyrelsen skal altid gå gennem bestyrelsens mailadresse, og ikke til 
enkelte personer fra bestyrelsen over deres private telefon, facebook eller lign.  

10. Kommende møder  

Bestyrelsesmøder:   2. November 2018 kl. 19.30 

 
 
 


